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XI. 
 
 
 
 

Iktatószám: PH/701-6/2019. 
 

J E G Y Z Ő K Ö N Y V 
 

 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 

 

PÉNZÜGYI-ELLENŐRZŐ-

KÖZBESZERZÉSI BIZOTTSÁGA 
 

2019. május 29-én megtartott, 
n y í l t ,  s o r o s  üléséről 

 

 

85/2019. (V.29.) Pénzügyi-Ellenőrző-
Közbeszerzési Bizottság határozata 

Jegyzőkönyv hitelesítő személyének 
megállapítására 
 

86/2019. (V.29.) Pénzügyi-Ellenőrző-
Közbeszerzési Bizottság határozata 

12. napirendi pont felvétele napirendre 
 

87/2019. (V.29.) Pénzügyi-Ellenőrző-
Közbeszerzési Bizottság határozata 

Módosított napirend megállapítására 
 

88/2019. (V.29.) Pénzügyi-Ellenőrző-
Közbeszerzési Bizottság határozata 

Javaslat az Önkormányzat 2018. évi 
költségvetésének végrehajtásáról szóló beszámoló 
és zárszámadási rendelet elfogadására 
 

89/2019. (V.29.) Pénzügyi-Ellenőrző-
Közbeszerzési Bizottság határozata 

Javaslat az önkormányzat 2018. évi 
maradványának felosztására 
 

90/2019. (V.29.) Pénzügyi-Ellenőrző-
Közbeszerzési Bizottság határozata 

Javaslat a NÜVI a képviselő-testület két ülése 
között a közmunka programokban 
foglalkoztatottak által végzett munkákról szóló 
beszámolójának elfogadására 
 

91/2019. (V.29.) Pénzügyi-Ellenőrző-
Közbeszerzési Bizottság határozata 

Javaslat a Jászladányi Roma Nemzetiségi 
Önkormányzat Családi Roma Naphoz történő 
hozzájárulásra  
 

92/2019. (V.29.) Pénzügyi-Ellenőrző-
Közbeszerzési Bizottság határozata 

Javaslat az I. számú háziorvosi körzet vállalkozói 
díjának felülvizsgálatára 
 

93/2019. (V.29.) Pénzügyi-Ellenőrző- Javaslat pályázat benyújtására önkormányzati 
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Közbeszerzési Bizottság határozata feladatellátást szolgáló fejlesztések támogatására, 
belterületi járdák felújítására 
 

94/2019. (V.29.) Pénzügyi-Ellenőrző-
Közbeszerzési Bizottság határozata 

Javaslat az Asociatia Bogatalji Mozgalom Csík-
rákos és Göröcsfalva kérelmének támogatására 
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J E G Y Z Ő K Ö N Y V 
 
 
 
Készült: 2019. május 29-én Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testület 
PÉNZÜGYI-ELLENŐRZŐ-KÖZBESZERZÉSI BIZOTTSÁGA n y í l t,  s o r o s ülésén 
a Polgármesteri Hivatal dísztermében. 

 
 
Jelen vannak:   
 

Bagi Zsolt Arnold elnök 
Tóth Imre 
Bertalan László 
Gyárfás Lajos 
Major Antal  
 

    5 fő bizottsági tag 
 
Tanácskozási joggal jelenlévők: 
  
 Lovász Imre jegyző 
 Bertalanné Drávucz Katalin polgármester  
 Lóczi István aljegyző 
 Mezei Norbert pénzügyi osztályvezető 
 Lajosné Kiss Klára intézményvezető 
 Müllerné Braun Erika  intézményvezető 
 Göröcs László mb. intézményvezető 
    
  
Bagi Zsolt Arnold elnök: tisztelettel köszönti a bizottság tagjait és a megjelenteket. 
Megállapítja, hogy a bizottság 7 tagjából 5 fő jelen van, az ülés határozatképes. Drávuczné 
Karkus Zsuzsanna és Donkó Veronika előre jelezte távolmaradása okát. Javasolja, hogy a 
bizottság üléséről készült jegyzőkönyvet Tóth Imre hitelesítse.   

Hozzászólás, javaslat nem hangzik el. 

Bagi Zsolt Arnold elnök: szavazásra teszi ki az, aki elfogadja Tóth Imrét jegyzőkönyv 
hitelesítőnek? A bizottság  5 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja és a következő 
határozatot hozza: 
 
 
85/2019. (V.29.) számú Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság határozata 
Jegyzőkönyv hitelesítő személyének megállapítására 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testület Pénzügyi-
Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság a 2019. május 29-i Pénzügyi-Ellenőrző-
Közbeszerzési Bizottság jegyzőkönyvének hitelesítésére Tóth Imrét jelöli ki.  
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Erről értesül:  
 

 1./  Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság   
 
Bagi Zsolt Arnold elnök: A meghívót, és a napirendi pontokhoz tartozó előterjesztéseket 
mindenki megkapta írásban. Kívánják-e a napirendet kiegészíteni, módosítani?  
 

Hozzászólás javaslat nem hangzik el. 

 

Bagi Zsolt Arnold elnök javasolja, hogy zárt ülésben 12. napirendi pontként kerüljön 
felvételre  „Kovács Tamás Richárd kérelmének megtárgyalása”, melynek előadója 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester legyen. 
 

 Hozzászólás javaslat nem hangzik el. 
 

Bagi Zsolt Arnold elnök szavazásra teszi, ki fogadja el, hogy a zárt ülés 12. napirendi pontja 
a „Kovács Tamás Richárd kérelmének megtárgyalása” legyen, melynek előadója 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester? A bizottság 5 igen szavazattal egyhangúlag 
elfogadja a javaslatot és az alábbi határozatot hozza: 
 
86/2019. (V.29.) számú Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság határozata 
12. napirendi pont felvétele napirendre 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testület Pénzügyi-Ellenőrző-
Közbeszerzési Bizottság a 2019. május 29-i ülésének napirendjére felveszi az alábbi 
napirendi pontot: 
 
12./ Kovács Tamás Richárd kérelmének megtárgyalása 
Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester 
 
Erről értesül:  

 
 1./  Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság   

 

Bagi Zsolt Arnold elnök szavazásra teszi, ki fogadja el a hét nyílt és öt zárt napirendi pontból 
álló módosított napirendet, melyet a bizottság  5 igen szavazattal egyhangúlag elfogad és a 
következő határozatot hozza: 
 
87/2019. (V.29.) számú Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság határozata 
Módosított napirend megállapítására 
 

 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testület Pénzügyi-Ellenőrző-
Közbeszerzési Bizottsága a 2019. május 29-i soros ülés napirendjét a 
következőképpen fogadja el: 
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N a p i r e n d :  

 

1./ Beszámoló az Önkormányzat 2018. évi költségvetésének végrehajtásáról, javaslat 
zárszámadási rendelet elfogadására 
Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester, 
 Mezei Norbert pénzügyi osztályvezető 
  

2./ Javaslat a 2018. évi maradvány felosztására 
Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester, 
 Mezei Norbert pénzügyi osztályvezető 
  

3./ A NÜVI beszámolója a képviselő-testület két ülése között a közmunka 
programokban foglalkoztatottak által végzett munkákról 
Előadó: Göröcs László mb. intézményvezető 
  

4./ Előterjesztés a Jászladányi Roma Nemzetiségi Önkormányzat Családi Roma 
Naphoz történő hozzájárulásra irányuló kérelmének megtárgyalására 
Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester 
  

5./ Előterjesztés az I. számú háziorvosi körzet vállalkozói díjának felülvizsgálatára 
Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester 
  

6./ Előterjesztés pályázat benyújtására önkormányzati feladatellátást szolgáló 
fejlesztések támogatására (belterületi járdák felújítása) 
Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester, 
 Mezei Norbert pénzügyi osztályvezető 
  

7./ Előterjesztés támogatási kérelem megtárgyalására 
Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester 
   

 
Zárt ülés:  
 
8./ Előterjesztés a Jászladány, Botond vezér u. 4. szám (1930 hrsz.) alatti ingatlan 

felajánlásának megtárgyalására 
Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester  
  

9./ Előterjesztés a Jászladány, Kenderföld u. 208/1 és 208/2 helyrajzi számú 
ingatlanok vételi ajánlatának megtárgyalására  
Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester  
  

10./ Előterjesztés a Jászladány, Jókai u. 24. szám (2902 hrsz.) alatti ingatlan vételi 
ajánlatának megtárgyalására  
Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester  
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11./ Előterjesztés a Jászladány, Széchenyi u. 10/a szám (310/2 hrsz.) alatti ingatlan 

felajánlásának ismételt megtárgyalására 
Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester  
 

12./ Kovács Tamás Richárd kérelmének megtárgyalása 
Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester 
  

 
Erről értesül:  

 
 1./  Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság   

 
 
 

1. NAPIRENDI   PONT 

Beszámoló az Önkormányzat 2018. évi költségvetésének végrehajtásáról, javaslat 
zárszámadási rendelet elfogadására 
Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester, 

  Mezei Norbert pénzügyi osztályvezető 
 

Bagi Zsolt Arnold elnök: Az írásos anyagot mindenki megkapta. Kérdezi Bertalanné 
Drávucz Katalin polgármestert kívánja-e kiegészíteni, összefoglalni az írásos anyagot? 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: Köszöni a lehetőséget, nem kíván kiegészítéssel 
élni. Átadja a szót pénzügyi osztályvezető úrnak. 

Mezei Norbert: Az ide vonatkozó jogszabályok alapján a pénzügyi osztály elkészítette a 
2018. évi zárszámadási rendelet tervezetét. Néhány szóban szeretné összefoglalni az anyagot. 
A 2018-as évi költségvetés bevételi főösszege 1.921.206.340.- forint, a kiadási főösszege 
pedig 1.425.449.511.- forint. A bevételek 97 %-ra, a kiadások 72 %-ra teljesültek 
önkormányzati szinten. Az előterjesztés tartalmazza az önkormányzati összesítő táblákat, 
bevételi és kiadási sorokat, illetve, hogy milyen százalékban teljesültek az előirányzathoz 
képest. A bevételekben nagyobb elmaradás nem tapasztalható. A kiadások esetében a 
személyi juttatások 91 %-ra, a járulékok 94 %-ra teljesültek. Szinte minden intézménynél volt 
betöltetlen álláshely, illetve közfoglalkoztatott is kevesebb volt, mint a tervezett. A dologi 
kiadásoknál is 10 %-os megtakarítás tapasztalható. Az előterjesztés tartalmazza az összes 
intézménynek a bevételeit és kiadásait. Megtakarítás az elmúlt évben is a beruházásoknál 
keletkezett, ahol 13 %-ra teljesült a kiadás. A pénzmaradvány nagy részét így az okozza, hogy 
a TOP-os pályázatok kifizetéseinek nagy része áthúzódott a 2019-es évre. Az előterjesztésben 
fel van sorolva, hogy az intézményeknél milyen beruházások teljesültek. A tartalékot nem 
használták fel. A maradvány önkormányzati szinten összesen 495.756.829.- forint, amely 
működési és felhalmozási maradványra van felosztva. Az ide vonatkozó jogszabályok alapján 
a kötelező mellékleteket szerepeltetik, valamint kiegészült az előterjesztés egy 
vagyonkimutatással. Ha van kérdés, szívesen válaszol. 

Bagi Zsolt Arnold elnök kérdezi, van-e valakinek kérdése, észrevétele az elhangzottakkal 
vagy az írásos anyaggal kapcsolatban?  

Major Antal: Nem az elhangzottakkal kapcsolatban van kérdése. A tavalyi évi végrehajtást 
áttanulmányozta és el tudja fogadni. A bizottság korábban döntött arról, hogy a 2019. évi 
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költségvetés végrehajtásáról tárgyal 2019. május 9-én, soron kívüli ülésen. Mi az oka, hogy ez 
az ülés elmaradt? 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: Volt egy soros képviselő-testületi ülés, ahol 
tájékoztatta a képviselőket arról, hogy a szociális központnál megigényelt plusz 
finanszírozással kapcsolatban várhatóan augusztusban lesz érdemi döntés, így okafogyottá 
vált a május 9-i ülés. 

Bagi Zsolt Arnold elnök: Kérdezi, van-e további kérdés, javaslat? 
 

Hozzászólás javaslat nem hangzik el. 

 

Bagi Zsolt Arnold elnök szavazásra teszi ki az aki, a Képviselő-testületnek elfogadásra 
javasolja az Önkormányzat 2018. évi költségvetésének végrehajtásáról szóló beszámolót, 
továbbá javasolja a zárszámadási rendelet elfogadását  az előterjesztés szerint? A bizottság 5 
igen szavazattal egyhangúlag elfogadja a javaslatot és a következő határozatot hozza: 
 
88/2019. (V.29.) számú Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság határozata 
Javaslat az Önkormányzat 2018. évi költségvetésének végrehajtásáról szóló beszámoló 
és zárszámadási rendelet elfogadására 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testület Pénzügyi-Ellenőrző-
Közbeszerzési Bizottsága megtárgyalta és a Képviselő-testületnek elfogadásra 
javasolja Jászladány Nagyközségi Önkormányzat 2018. évi költségvetésének 
végrehajtásáról szóló beszámolót és zárszámadási rendeletét, melyben a költségvetés  

 
 teljesített kiadási főösszege: 1 425 449 511 Ft, 
 teljesített bevételi főösszege: 1 921 206 340 Ft.  

 
Erről értesül:   

 1./ Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság tagjai helyben 
 2./ Képviselő-testület tagjai helyben 
 
2. NAPIRENDI   PONT 

Javaslat a 2018. évi maradvány felosztására 
Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester, 

  Mezei Norbert pénzügyi osztályvezető 
 

Bagi Zsolt Arnold elnök: Az írásos anyagot mindenki megkapta. Kérdezi Mezei Norbert 
pénzügyi osztályvezetőt, kívánja-e kiegészíteni, összefoglalni az írásos anyagot? 

Mezei Norbert: Az előző zárszámadási rendelet alapján 495.756.829.- forint pénzmaradvány 
van, amelyből működési maradvány, amely az intézményeknél maradt meg a számlákon, 
114.278.584.- forint, felhalmozási maradvány, amely a TOP-os pályázatok maradványa 
381. 478.245.- forint. A maradványt felosztották intézmények szerint. Jelentősebb összeg az 
Ozoróczky Mária Szociális Központnál van, a többi intézménynél minimális. Mivel csak 
annyi finanszírozást tesznek az intézményekhez amennyit muszáj, ezért a megtakarítás az 
önkormányzatnál keletkezik. Ez alól kivételt képez a NÜVI, ahol át kellett tenni a 
finanszírozást az intézményhez, így ott valamivel nagyobb összeg maradt. A maradvány 
felosztásánál javasolja, hogy az intézményektől minden pénzmaradványt vonjanak el, 
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tekintettel a költségvetés helyzetére, valamint az önkormányzatnál tavalyról áthozott 
feladatokra. A hiányt így 15.391.486.- forinttal tudják csökkenteni.  

Bagi Zsolt Arnold elnök: Kérdezi, van-e valakinek kérdése, észrevétele a napirendi ponttal 
kapcsolatban? 

Major Antal: Egyet ért az elvonással, amíg jelentősebb változás nem következik be a 
költségvetés helyzetét érintően, ez a helyes lépés. 

Bagi Zsolt Arnold elnök: Kérdezi, van-e még további kérdés, javaslat? 

 
Hozzászólás javaslat nem hangzik el. 

 

Bagi Zsolt Arnold elnök szavazásra teszi ki az aki, elfogadásra javasolja a képviselő-
testületnek a 2018. évi maradvány felosztását az előterjesztés szerint? A bizottság 5 igen 
szavazattal egyhangúlag elfogadja a javaslatot és a következő határozatot hozza: 
 
89/2019. (V.29.) számú Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság határozata 
Javaslat az önkormányzat 2018. évi maradványának felosztására 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testület Pénzügyi-Ellenőrző-
Közbeszerzési Bizottsága megtárgyalta és a Képviselő-testületnek elfogadásra 
javasolja az önkormányzat 2018. évi maradványának felosztását az előterjesztés 
szerint, amelyben 
 
a megállapított maradványt: 495.756.829.- forintban 

ebből kötelezettséggel terhelt 
maradványt: 

495.756.829.- forintban 

működési maradványt: 114.278.584.- forintban 
felhalmozási maradványt: 381. 478.245.- forintban 
szabad maradványt 0 forintban 

 
 

 javasolja megállapítani.     
      

Erről értesül:   
 1./ Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság tagjai helyben 
 2./ Képviselő-testület tagjai helyben 
 
 
3. NAPIRENDI   PONT 

A NÜVI beszámolója a képviselő-testület két ülése között a közmunka programokban 
foglalkoztatottak által végzett munkákról 
Előadó: Göröcs László mb. intézményvezető 
 

Bagi Zsolt Arnold elnök: Az írásos anyagot megkapták. Kérdezi Göröcs László mb. 
intézményvezetőt kívánja-e összefoglalni, kiegészíteni a napirendi pontot? 

Göröcs László: Köszöni a lehetőséget, nem kívánja kiegészíteni. 

Bagi Zsolt Arnold elnök: Van-e valakinek kérdése az írásos anyaggal kapcsolatban? 
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Bertalan László: Tudja, hogy kevesen vannak, de amikor egy munkaterületről levonulnak, 
egy kicsivel több időt kellene szánni arra, hogy rendezett területet hagyjanak maguk után. 
Például elkészült a parkoló, de mellette van hagyva egy kupac sóder, szegélykövek, 
építőanyagok. Ettől úgy tűnik, hogy nincs befejezve a munka. Jó lenne, ha erre szánnának egy 
kis időt.  

Göröcs László: Igaza van. El fognak pakolni, de még nem jutottak odáig. Valóban kevesen 
vannak.  

Major Antal: A Nagytemető úton a vízelvezető régóta fel van bontva, és balesetveszélyes. 

Göröcs László: Csőtörés miatt lett felbontva. A TRV Zrt-t hívta már több alkalommal, azt a 
választ kapta, hogy várják az anyagot.  

Bagi Zsolt Arnold elnök: Van-e más kérdés, javaslat?  

 
Hozzászólás javaslat nem hangzik el. 

 

Bagi Zsolt Arnold elnök szavazásra teszi ki az aki, elfogadásra javasolja a képviselő-
testületnek a NÜVI a képviselő-testület két ülése között a közmunka programokban 
foglalkoztatottak által végzett munkákról szóló beszámolóját az előterjesztés szerinti 
tartalommal? A bizottság 5 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja a javaslatot és a 
következő határozatot hozza: 
 
90/2019. (V.29.) számú Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság határozata 
Javaslat a NÜVI a képviselő-testület két ülése között a közmunka programokban 
foglalkoztatottak által végzett munkákról szóló beszámolójának elfogadására 
 

 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testület Pénzügyi-Ellenőrző-
Közbeszerzési Bizottsága megtárgyalta és elfogadásra javasolja a Képviselő-testületek 
a NÜVI a képviselő-testület két ülése között a közmunka programokban 
foglalkoztatottak által végzett munkákról szóló beszámolóját az előterjesztés szerinti 
tartalommal. 

 
Erről értesül:   

 1./ Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság tagjai helyben 
 2./ Képviselő-testület tagjai helyben 
 
 
4. NAPIRENDI   PONT 

Előterjesztés a Jászladányi Roma Nemzetiségi Önkormányzat Családi Roma Naphoz 
történő hozzájárulásra irányuló kérelmének megtárgyalására 
Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester 

 
Bagi Zsolt Arnold elnök: Az írásos anyagot megkapták. Kérdezi van-e valakinek kérdése, 
javaslata az írásos anyaggal kapcsolatban? 

Major Antal: A kérelemben szerepel, hogy világítást is kérnek. Itt mire gondoltak? 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: Két évvel ezelőtt, amikor az önkormányzat 
biztosította a Családi Roma Nap megrendezéséhez a sportpályát, kérték a pályát megvilágító 
reflektorok használatát is. Az önkormányzat biztosította a világítást, izzócsere is történt. 
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Azonban az öltöző, ahonnan a világítást lehetett volna kapcsolni, zárva volt. Czibak László 
úgy gondolta, hogy szándékosan volt zárva. Ennek lettek következményei a részéről, nem túl 
szépek. Valószínűleg ezért hangsúlyozza, hogy világítást kérnek.  

Major Antal: Ha azok a reflektorok hajnal kettőig fel lesznek kapcsolva, az horribilis 
összegű áramot fog fogyasztani. 

Göröcs László: Azért volt zárva akkor az öltöző, mert hiába kérte, hogy a Roma 
Önkormányzat részéről valaki vegye át a pályát, a kulcsokat, nem jelent meg senki. Ha 
eljöttek volna, meg tudta volna mutatni, hol tudják a világítást felkapcsolni. 

Major Antal: Amit az írásos anyagban kérnek, véleménye szerint 1 millió forint körüli 
összegbe kerülne az önkormányzatnak. 

Bagi Zsolt Arnold elnök: Sajnos a jó idővel Jászladány területén több családi romanap van, 
hétről-hétre, péntektől szombatig. Ha esetleg olyan javaslat születik, hogy hozzájárulnak 
ehhez, semmiképp nem engedné este 8 óra után. A roma önkormányzatnak nem csak a 
mulatozással kellene foglalkoznia. Tarthatna a roma nap éjjel kettőig is, ha olyan előadások 
lennének, amelyek arról szólnak, hogyan kell együtt élni a lakókörnyezettel, szomszédokkal, 
hogyan kell viselkedni. Szemetelnek, hangoskodnak, összetörik az üvegeket, bömböltetik a 
zenét az utcán. Tehát ha engedélyezik, akkor is maximum este nyolc óráig vagy legyen 
Ladány napjakor megtartva, ahogyan tavaly. 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: Tavaly nem támogatta a romanapot és tavaly 
előtt sem, de nem volt szerencsés, hogy Ladány napján tartották. Nem szeretne emiatt ismét 
konfliktust a Képviselő-testületben. Azért merült fel tavaly, hogy a Ladány Napja keretében 
rendezzék meg, mert szerették volna valamilyen tartalommal megtölteni. Olyan programokat 
szerettek volna kérni tőlük, amibe bevonhatták volna a családokat, de ez nem sikerült. A 
véleménye továbbra is az, hogy ilyen formában nincs szükség romanapra Jászladányon, ilyen 
tartalommal nem tudja támogatni. Ez nem azt jelenti, hogy más ne támogassa, de nem 
szeretne egy képviselővel sem összeveszni Czibak László miatt.  

Gyárfás Lajos: Egyet ért polgármester asszonnyal. A tavalyi év fényében nem szeretné, ha a 
Ladány Napja keretein belül rendeznék meg.  

Bagi Zsolt Arnold elnök: Mennyi pénzt nyertek a roma nap megrendezésére?  

Mezei Norbert: Nem kaptak még támogatási szerződést.    

Bertalan László: Úgy gondolja, hogy valahol akkor is megtartják, ha a sportpályát nem 
biztosítja az önkormányzat. Ha 18 óráig engedélyeznék, akkor még lenne két óra arra, hogy 
onnan elmenjen mindenki sötétedés előtt. Így a rendőrség és a polgárőrség nyomon tudja 
követni az ő tevékenységüket.  

Major Antal: A világítást sem kellene biztosítani.  

Bertalan László: Ha csak este 18 óráig fog tartani, nem is lesz szükség világításra. 

Bagi Zsolt Arnold elnök: Lehet kérni, hogy erre a napra egy forgatókönyvet adjanak le? 

Lovász Imre jegyző: Igen. 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: Addig nem is kellene hozzájárulni, amíg nem 
kapják meg a forgatókönyvet. És hívják fel a figyelmet arra, hogy a takarításról nekik kell 
gondoskodniuk. 

Bertalan László: Javasolja, hogy a színpadot ne adják oda. Adják oda a sportpályát, 
öltözőket és hulladéktárolókat.  
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Bagi Zsolt Arnold elnök kérdezi van-e valakinek kérdése, további javaslata? 
 

Hozzászólás javaslat nem hangzik el. 

 

Bagi Zsolt Arnold elnök szavazásra teszi, ki az, aki elfogadásra javasolja a képviselő-
testületnek, hogy a Családi Roma Nap megrendezéséhez hozzájáruljon, továbbá hatalmazza 
fel a polgármestert haszonkölcsön szerződés megkötésére, amelyben a felek rögzítik, hogy 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat a Családi Roma Nap megrendezéséhez 2019. 
augusztus 10-én 8:00 órától 18:00 óráig biztosítja a sportpálya és öltözők használatát, 
valamint a hulladéktartókat. A rendezvényt követő takarításról a Jászladányi Roma 
Nemzetiségi Önkormányzatnak kell gondoskodnia? A bizottság 5 igen szavazattal 
egyhangúlag elfogadja a javaslatot és a következő határozatot hozza: 

 
91/2019.(V.29.) Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság határozata   
Javaslat a Jászladányi Roma Nemzetiségi Önkormányzat Családi Roma Naphoz történő 
hozzájárulásra  
 

 Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testület Pénzügyi-Ellenőrző-
Közbeszerzési Bizottsága megtárgyalta a Jászladányi Roma Nemzetiségi 
Önkormányzat kérelmét és a Képviselő-testületnek javasolja, hogy a Családi Roma 
Nap megrendezéséhez hozzájáruljon, továbbá hatalmazza fel a polgármestert 
haszonkölcsön szerződés megkötésére, amelyben a felek rögzítik, hogy Jászladány 
Nagyközségi Önkormányzat a Családi Roma Nap megrendezéséhez 2019. augusztus 
10-én 8:00 órától 18:00 óráig biztosítja a sportpálya és öltözők használatát, valamint a 
hulladéktartókat. A rendezvényt követő takarításról a Jászladányi Roma Nemzetiségi 
Önkormányzatnak kell gondoskodnia. 
  
Erről értesül:   

 1./ Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság tagjai helyben 
 2./ Képviselő-testület tagjai helyben 
 
 
5. NAPIRENDI   PONT 

Előterjesztés az I. számú háziorvosi körzet vállalkozói díjának felülvizsgálatára 
Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester 
 
Bagi Zsolt Arnold elnök: Az írásos anyagot megkapták. Kérdezi Bertalanné Drávucz Katalin 
polgármestert, kívánja-e összefoglalni, kiegészíteni a napirendi pontot? 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: Dr. Danicz László telefonon kereste meg, és 
kérte vállalkozói díjának megemelését nettó 100.000.- forinttal, tekintettel megnövekedett 
költségeire. Kérte, hogy írásos kérelmet nyújtson be, amely beérkezett, azonban összeg nem 
szerepel benne. A pénzügyi osztály áttekintette a finanszírozást. Az I. számú háziorvosi 
körzetben, ahol doktor úr ügyel, április 30-ig minimális megtakarítás látható. A tavalyi évben 
szintén volt megtakarítás ebben a körzetben, azonban a költségvetés tárgyalásakor került 
szóba, hogy a takarítás költségei teljes mértékben a NÜVI-re hárulnak. Tehát nem ad teljesen 
reális képet az Orvosi Rendelő költségvetése. Amióta felújították az épületet, más fejlesztés 
nem történt. Természetesen, ha valami eszköz igény felmerül, azt igyekeznek teljesíteni. A 
tegnapi nap folyamán doktor úr telefonon jelezte, hogy szeretné visszavonni a kérését, nem 
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szeretné indokolatlan költségbe verni az önkormányzatot. Nem tudja, hogy ennek mi lehet az 
oka. 

Tóth Imre: Jó lenne tudni, hogy ennek mi van a hátterében.  

Major Antal: A tavalyi évben is kért emelést, de elutasították. 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: A tavalyi évben az asszisztenseknek kért 
emelést, és a helyettesítési díj emelését kérte.  

Mezei Norbert: Tavaly kapott plusz finanszírozást az egészségügy, de a testület döntése 
értelmében nem kapták meg béremelésre. Ezért is jelentkezett most megtakarítás. Az idei 
évben viszont nem kaptak plusz finanszírozást sem. Ha a későbbiekben kapnak, akkor még 
lehet tárgyalni emelésről. 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: Dr. Bakos Beáta szerint egyébként célszerű 
lenne a számítógépeket és a monitorokat lecserélni a körzetekben, mivel az új felhő 
rendszerben működik a receptírás, amelyhez már elavultak a gépek. 

Mezei Norbert: Úgy gondolja, hogy ezek már le lettek cserélve. Egyébként az I. és III. 
körzetben nem is használják ezt a rendszert.  

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: Előbb utóbb muszáj lesz használniuk. 

Bagi Zsolt Arnold elnök: Javasolja a kérelem elutasítását. Van-e valakinek további kérdése, 
javaslata az írásos anyaggal kapcsolatban? 

 
Hozzászólás javaslat nem hangzik el. 

 

Bagi Zsolt Arnold elnök szavazásra teszi, ki az, aki a Képviselő-testületek nem javasolja az I. 
számú háziorvosi körzet vállalkozói díjának emelését, tekintettel arra, hogy a praxis 
finanszírozása nem teszi lehetővé. A bizottság 5 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja a 
javaslatot és a következő határozatot hozza: 
 
 
92/2019.(V.29.) Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság határozata   
Javaslat az I. számú háziorvosi körzet vállalkozói díjának felülvizsgálatára 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testület Pénzügyi-Ellenőrző-
Közbeszerzési Bizottsága megtárgyalta és a Képviselő-testületek nem javasolja az I. 
számú háziorvosi körzet vállalkozói díjának emelését, tekintettel arra, hogy a praxis 
finanszírozása nem teszi lehetővé.  

 
Erről értesül:   

 1./ Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság tagjai helyben 
 2./ Képviselő-testület tagjai helyben 
 
6. NAPIRENDI   PONT 

Előterjesztés pályázat benyújtására önkormányzati feladatellátást szolgáló fejlesztések 
támogatására (belterületi járdák felújítása) 
Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester, 

  Mezei Norbert pénzügyi osztályvezető 
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Bagi Zsolt Arnold elnök: Az írásos anyagot megkapták. Kérdezi Bertalanné Drávucz Katalin 
polgármestert, kívánja-e összefoglalni, kiegészíteni a napirendi pontot? 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: Minden évben megjelenik ez a 
Belügyminisztérium által kiírt pályázati lehetőség. Ez egy külön forrásból, a 
közfoglalkoztatáson kívül megvalósuló projekt. Három jogcímre lehet pályázni, 
sportfejlesztésre, belterületi utak, járdák, hidak fejlesztésére, illetve orvosi rendelő felújítására 
lehet pályázatot benyújtani. A tavalyi évben sportfejlesztésre pályáztak, azonban nem nyert. 
Az ezt megelőző két évben járdafelújításra nyertek pályázatot. A településen még mindig 
nagyon sok járda járhatatlan állapotban van, vagy egyáltalán nincs járda. Ha járda felújításra 
pályáznak, akkor nem kell külön terveztetni és építési engedélyt kérni. Utak esetében a 
pályázat keretében kizárólag meglévő aszfaltos utat lehet felújítani, amelyhez 2.647.160.- 
forint önerőt is tenni kellene. 

Mezei Norbert: Olyan aszfaltos út nincs a településen, amelyet 15 millió forint értékben 
kellene felújítani, ezért gondolták, hogy járda építésére kellene pályázni.  

Major Antal: Az önerőt tudja vállalni az önkormányzat? 

Mezei Norbert: Igen, javasolja a várható iparűzési adó többletbevételéből finanszírozni. A 
pályázat megvalósításának ideje egyébként 2020 lesz. 

Bagi Zsolt Arnold elnök: Van-e valakinek további kérdése, javaslata az írásos anyaggal 
kapcsolatban? 

 
Hozzászólás javaslat nem hangzik el. 

 

Bagi Zsolt Arnold elnök szavazásra teszi, ki az, aki a Képviselő-testületek javasolja pályázat 
benyújtását önkormányzati feladatellátást szolgáló fejlesztések támogatására, belterületi 
járdák felújítására? A bizottság 5 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja a javaslatot és a 
következő határozatot hozza: 
 
93/2019.(V.29.) Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság határozata   
Javaslat pályázat benyújtására önkormányzati feladatellátást szolgáló fejlesztések tá-
mogatására, belterületi járdák felújítására 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testület Pénzügyi-Ellenőrző-
Közbeszerzési Bizottsága megtárgyalta és a Képviselő-testületnek javasolja pályázat 
benyújtását önkormányzati feladatellátást szolgáló fejlesztések támogatására, belterü-
leti járdák felújítására. A bizottság továbbá javasolja, hogy a pályázat önerejét, 
2.647.166.- forintot a Képviselő-testület az önkormányzat költségvetésében biztosítsa, 
a várható iparűzési adó többletbevétele terhére. 
 
Erről értesül:   

 1./ Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság tagjai helyben 
 2./ Képviselő-testület tagjai helyben 
 
 
7. NAPIRENDI   PONT 

Előterjesztés támogatási kérelem megtárgyalására 
Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester 

 




